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Bestyrelses møde 2. Marts 2022. 
Tilstede: Benna formand, Dorthe M. kasserer, Carsten ,Lasse,   Lisbeth referent . 
Med via  telefon : Vonni. 
Revisor Ken Poulsen,  indbudt som ordstyrer. 
Fravær sygdom: Sanne C.  Ikke fremmødt:  Flemming næstformand . 
 
Dagsorden: 

1. Bestyrelsen internt 
2. Regnskab og budget 2021/2022 
3. Lukning af Sti bag Gedestien 
4. Nyt tilbud om rottefælder 
5. Ny Toiletvogn ved nr 3.   Rep. Ved toiletvogn nr. 5 .Rep. Ved toiletvogn nr.2 
6. Tilstoppede dræn. 
7. Vand åbning. 
8. P- pladsen. 
9. Grønt affald 

 
Ad.1.bestyrelsen står overfor at der skal vælges flere nye medlemmer til bestyrelsen bl.a. ny kasserer.  Så alle der 
har lyst til at ville være en del af et forholdsvis nyt team opfordres til at stille op.  
Der har været  noget  administrativt bøvl efter vores venteliste opskrivning som skyldtes nogle i fejl dels i mail adr. 
og  i opsætning af pbs. betaling og manglende udsendte girokort. Alt er nu på plads listen er justeret og der 
kommet mere information på hjemmesiden. 
Bestyrelsen understreger at bestyrelses medlemmerne ikke skal træffe beslutninger uden  bestyrelsens 
godkendelse. At tavshedspligten om person følsomme  oplysninger overholdes. Bestyrelsen har drøftet internt 
medlemmerne af bestyrelsens ageren og optræden ud af til og indbyrdes. Der er i hf. En nul tolerance politik 
overfor chikane, trusler og grove/ diskriminerende verbale udtalelser.  
To bestyrelses medlemmer har en konflikt med hinanden hvor der tale om  trussel og vold. Den forulempede part 
har nedlagt mistillids votum mod krænkerens bestyrelsespost. Bestyrelsen  indbringer det  for 
generalforsamlingen hvis der stadig ikke kan opnås forlig eller enighed.  
Ad.2. Ken gennemgik regnskab og budget. i regnskabsåret 21 er næsten alle restancer opkrævet. der er afsat 
penge til vedligeholdelse. Penge til  ny toilettank tages fra henlæggelse. Vores økonomi ser fin ud og budget og 
regnskab blev underskrevet. 
Ad.3. Sikkerheds gruppen, og gruppen omkring gedesti med haver nr. 131-174 har indsendt ønske om at lukke den 
trampesti der har været brugt som genvej mod vandet. Der er for livlig trafik af uvedkommende og for nem 
adgang for indbrud i de tilstødende haver. Bestyrelsen giver tilladelse til at lukke stien . Gruppen oplyser 
medlemmerne  nærmere herom. 
Ad.4. Bestyrelsen giver tilladelse til at en ny type rottefælde. Den afprøves som forsøgsordning.Mail udsendes 
herom til alle haver. 
Ad.5 Den ny toiletvogn til toiletplads nr 3 er bestilt, der skal dog indhentes flere tilbud på en ny toilettank,  der 
skal graves ned,  og den gamle toiletvogn og tank skal afmonteres. Bestyrelsen har besluttet at arbejdet på 
begyndes efter general forsamlingen. 
Ad.5a.Der skal udføres reparation på tank ved toiletvogn 5. på festpladsen samt reparation af trappen og dør. 
Der skal også udjævnes på plænen foran så der ikke sker fald ulykker. Lasse og Carsten er tovholder på arbejdet 
Amager kloak service står for tank rep. Arbejdet sættes i gang nu. 
Ad.5b. Toiletbygning nr. 2. Der skal trappen repareres før toilettet kan åbnes. Arbejdet sættes i gang nu . Carsten 
og Lasse er tovholdere. 
Ad. 6. Efter de voldsomme regnmængder er nogle stiers  dræn tilstoppede, særligt ved hjortestien ned til 
falkestien. Drænene vil blive renset og skyllet igennem .  Ansvarlige - Carsten Lasse og Søren   
Ad.7. Vandlaget  påpeger den milde vinter og at de overvejer åbning af vand fra mandag d. 14. Først vil bygninger 
som dueslag-  bøffen og købmand blive åbnet, dagene efter toiletvogne ,derefter  3 vandstrenge ad gangen. Alle 
haver skal meddeles om at lukke samtlige haner inde og ude snarest muligt. Bestyrelsen tilslutter sig vandlaugets 
ønske. 
Ad.8. For at forbedre den store  p- plads vil der blive opsat en række store sten som der placeres så der er 
p.pladser i to lange rækker.  
Ad.9.  Der ønskes  åbnet  for grøntaffald og for bestilling af afhentning til d.1. April. Affaldsansvarlig skal 
kontaktes. ( Dorthe giver beskeden videre).        



 

Internal - KMD A/S 

 
 


